
Inspreken commissie Ontwikkeling donderdag 6 september 2018 

Geachte Voorzitter en Commissieleden, 

Mijn naam is Henk de Bruijn, Nieuweweg 4, direct naaste bewoner Nieuweweg 2. 

Middels “een gelekte brief” moesten wij bewoners van de Nieuweweg kennis nemen van het 

voornemen: Aankoop Nieuweweg 2 t.b.v. Domus+.  

Als direct naaste bewoner Nieuweweg 4 ben ik me gaan verdiepen in wie en wat de doelgroep 

Domus+ is,  zag beelden aangaande Domus+ van de Batelaar in Lunteren, zo ook heb ik met de 

bewoners van de Postweg in Lunteren gesproken en hun ervaringen aangehoord.  Veel overlast, 

inbraken, vrouwen en kinderen worden lastig gevallen etc. Advies van de bewoners, de gemeente 

Ede, waar Lunteren onder behoort is opgezadeld met veel extra en hoge kosten, praat eens met ze. 

Heb een vergadering belegd met alle bewoners van de Nieuweweg, allen zijn van mening dat er 

natuurlijk voor deze doelgroep een woonvoorziening moet komen, maar niet hier. 

Wij hebben contact gezocht met HDC en TV-NH welke hier dan ook direct aandacht aan hebben 

gegeven. 

Naar aanleiding van de berichtgeving zijn wij door alle wijkraden om ons heen benaderd, 

Zuiderpolder-Parkwijk, Boerhaavewijk, Amsterdamse buurten, Slachthuisbuurt, zo ook bewoners uit 

Vijfhuizen, zij maken zich ook zorgen aangaande de komst  van Domus+  op de Nieuweweg! 

De gemeente Haarlem heeft ons op geen enkele wijze betrokken bij haar plan, eerst kopen en dan 

zien we wel verder. Het handelen van onze bestuurders getuigt dan ook van geen enkele 

transparantie naar haar bewoners. 

Het Reinaldapark en onze omgeving worden door vele duizenden gebruikt, denk aan wandelaars, 

hondenbezitters, ruiters, joggers, schoolgaande kinderen, fietsers (rondje Haarlem) bewoners 

Reinaldahuis, te veel om op te noemen. 

Na de renovatie van het Reinaldapark, kosten 12 miljoen, is het prachtige park met 

horecavoorziening, speeltuin voor de kinderen, prachtige vijverpartij in 2015 aan de bewoners en 

omliggende wijken teruggegeven, een woonomgeving met ca. 22.000 inwoners, waar veel 

doelgroepen gebruik van maken en hun ontspanning vinden en nu neemt U het weer af? 

Voor de doelgroep Domus+ is dit juist een gebied met veel prikkels, ervaring in Lunteren de Batelaar 

leert dat de bewoners toch naar het centrum van de grote stad willen en via het Reinaldapark en 

Zomervaart hun weg daarnaar toe vinden. 

Wij bewoners van de Nieuweweg en de omliggende wijken maken ons dan ook ernstige zorgen 

aangaande onze veiligheid en aantasting van onze leefomgeving. 

Ook de veiligheid voor deze doelgroep is in het gedrang, denk aan de directe nabijheid Schipholweg 

en de Ringvaart.  

Uw voornemen stuit dan ook op groot verzet bij ons allen en wij zullen bij doorgaan aankoop ons 

laten bijstaan door een landschapsadvocaat bij uw  aanvraag  wijziging bestemmingswijziging. 

Via de wijkraad Boerhaavewijk hebben wij begrepen dat ook daar een poging is gedaan, in de 

Boerhaavekliniek, een opvang Domus+ te realiseren. E.a. stuitte op graat verzet van de bewoners. 

Hopelijk reactie uitnodiging 20 augustus 2018 uitnodiging bezoek College en Raad nog geen reactie. 


